
   

   
   
RESUMÈ STYRELSEMÖTE NUMMER ÅTTA 2024-09-16   

Att avsluta avtalet med ISP Marketing and Sports AB 
 

Under ett antal år har Göteborgs Friidrottsförbund samverkat med ISP Markering and Sports AB för att effektivisera 

försäljningen och sponsorarbetet för Göteborgsvarvet. Samarbetet har både varit lyckosamt, anställd personal har funnits på 

plats och givit glädje till organisationen, men avtalet enskilt har också inneburit en del trösklar - och framför allt kostnader 

som inte var förväntade och på så vis kunnat budgeteras. Efter att uppkomna kostnader (Våren 2024) från ISP belastat 

budgeten med 3,2 miljoner har avtalet nu sagts upp. Samarbetet verkar till och med Göteborgsvarvet och möten är 

påbörjade för att säkerställa leverans.   

 

Vaccination för doping – Organisationsutveckling - 

 

Efter sommaren har styrelsen genomfört Vaccination för doping tillsammans med RF-SISU och en handlingsplan för 

antidopingarbetet kommer att presenteras på goteborgfriidrott.se under oktober månad.  

Kostnader för antidopingarbetet kommer att synliggöras i budgeten vid årsmötet.  

 

Organisationsutredningen är presenterad för personalen under ett APT-möte och under hösten kommer den nya 

organisationen med primärt fokus på evenemangsdelen att påbörja sin omformation. Grunden handlar om att arbeta i team 

utifrån funktioner. Att en anställd arbetar kring samtliga evenemang utifrån sin specifika funktion, jämfört med tidigare att det 

enskilda loppet har varit en individs ansvarsområde.   

Följande beslut togs också;  

§ 129 

Att besluta om agenda för höstdialogen  

Att besluta om agenda för årsmötet  

  

Följande processer informerades om;  

§ 130 -   

• Att ett ordförandemöte är planerat för att diskutera rekrytering och arvodering (jämlik ersättningsmodell) för 

externa tränare på uppkommen förfrågan från Lerum Friidrott.  

• Att Handboken för organisationsledare är klar och kommer att skickas ut till samtliga styrelser.  

• Att anmälda till Göteborgsvarvet är till dags datum 25.000 jämför med 19.000 vid samma tidpunkt 2023. 

 

• Att samverkan mellan SDF-RF-SISU växer allt starkare och tillsammans med verksamhetsplanen kommer en 

handlingsplan att tas fram. Nyckelpersonen för föreningarna kommer vara dess SDF (Föreningsansvarig som 

kontaktperson) men utvecklingsprocesser i förening kommer alltid att ske tillsammans med RF-SISU och SDF.   

 

• Att en ny etisk policy för de gemensamma miljöerna arbetas fram tillsammans med en utbildningsmodul.  

En arbetsgrupp utsågs för att stödja kansliet i processen och innan policy beslutas kommer nyckelpersoner i 

föreningarna och Friidrottens Hus att konsulteras. 

• Att eventuellt ta bort de externa Varvetmilen samt Trailvarvet som belastar organisationen mer än vad de ger 

tillbaka.  

Protokollet för styrelsemötet finns att läsa i sin helhet i mappen ”Protokoll och handlingar” under fliken Göteborgs 

Friidrottsförbund. Samtliga bilagor finns tillgängliga vid förfrågan. 

  
 

Göteborgs friidrottsförbund   



 


